
 

LE A KALAPPAL! 

 

Gellért Péter 

 

Májusi számunkban hírt adtunk az ISOFÓRUM 37. közgyűléséről, ahol a 2023. évi 
díjazottak köszöntésére is sor került. Ezúttal a Nemzeti Minőségügyi Konferencia egyik 

legjobb férfi előadója, Gellért Péter előtt emeljük meg kalapunkat. 

 

Gellért Péter a Nemzeti Minőségügyi Konferencia legjobb férfi előadója elismerést az 
ISOFÓRUM elnökségétől vette át. 

 
- Mivel foglalkozol, mint üzletfejlesztési igazgató? 
 

- A mi cégünk az AlfaPed Kft. , egy közel 20 éves, kb. 20 fős, magyar tulajdonú 
energetikai tanácsadó kisvállalkozás. Egy ilyen kis cégben mindenki dolgozik, ha 
úgy tetszik „praktizál”. Én egy mérnök-tanácsadónak gondolom magamat, aki a 
hagyományos tanácsadói tevékenység mellett ebben a kis cégben kvázi 
„szakértékesítőként” viszi a kereskedelmi területet is. Azonban a 
megnevezésben azért nem szerettük volna ezt „hagyományos” kereskedelmi 
pozíciónak feltüntetni, mert szeretnénk azt hinni, hogy az ügyfeleink problémáira 
valódi megoldást kínálunk. Üzletfejlesztési igazgatóként folyamatosan azon 



dolgozok, hogy az (energetikai) piac változói igényeire, minél gyorsabban 
reagálva olyan megoldást nyújtsunk az ügyfeleinknek, amivel - ha a másik 
oldalon mi ülnék - mi is elégedett lennék. 

 
- Gépészmérnöki és villamosmérnöki diplomáid mellett LEAN szakmérnöki 
végzettséggel is rendelkezel. Miért fontos számodra a minőség? 
 

- Azt gondolom, hogy rosszat/rosszul nem szabad és nem is érdemes csinálni. Jót 
kell csinálni és azt minél jobban. Én ebben hiszek. Ehhez passzol a mottóm is, 
ami egy Kazinczy Ferenctől származó idézet: „Jót s jól! Ebben áll a nagy titok.” 
Meg vagyok győződve arról, hogy ha valaki egy jó célt választ, és azt jól akarja 
csinálni és ezért tesz i(például tanul), akkor ahhoz jó emberek fognak segítőként 
csatlakozni és a végeredmény nem csakhogy jó, hanem nagyon jó lesz. Ha úgy 
tetszik „minőségi” lesz. 

 
- Az, hogy jó előadó vagy, eddig is tudtam. Az ISOFÓRUM Neked ítélte a tavalyi 
Nemzeti Minőségügyi Konferencia Legjobb férfi előadója címet, ez csak erősítette 
korábbi véleményemet.  Mit jelent számodra az elismerés? 
 

- Nem gondolom azt, hogy tényleg én lennék a „legjobb férfi előadó”, már csak 
azért sem, mert a díjat azonos pontszámmal együtt kaptam Puskás Lászlóval. 
De a viccet félretéve, köszönöm az elismerést és egyben gratulálok Lászlónak, 
illetve a legjobb hölgy előadónak Prof. Dr. habil Bencsik Andreának is. Ha a saját 
erőségeimet kellene kiemelnem, akkor biztos nem az előadói mivoltomat húznám 
alá. Szerintem engem azért választottak, mert olyan témát választottam, ami 
egyfelől újdonság volt a konferencián, másfelől sokakat érintett, ráadásul az 
elmondottak segítségével „pénzre lehet váltani” a minőségbiztosítási rendszerek 
eredményeit. 

 
- Hallottam díjnyertes előadásodat és láttam kiállítási asztalotokat. Milyen 
hozadéka volt a Balatonalmádiban rendezett konferenciának? 
 

- Ha őszinte akarok lenni, akkor mi nem „üzletszerzési” céllal, hanem 
„tudásmegosztási” céllal veszünk részt a rendezvényen. Ezért is támogatjuk évek 
óra a rendezvényt. Igazság szerint üzletileg mérhető eredménye nem volt az 
eseménynek, viszont nagyon sok okos, értelmes emberrel (előadóval és 
részvevővel) találkoztunk szokás szerint, és lehet, hogy ez meglepő, de ez 
számomra fontosabb. 

 
- Hogyan látod a minőség hazai presztizsét és mi a véleményed az ISOFÓRUM 
munkájáról? 
 

- Furcsa világban élünk. A világ sok szempontból megosztott lett. „Minőség” terén 
is érzek egy 
kettészakadást. Sokan vannak, aki filléres-gagyi termékeket gyártanak és 
láthatóan abból is meg 
tudnak élni. Én nem akarom eldönteni, hogy kinek van igaza, mert azt majd az 
idő eldönti. Ahogy 
mondtam, én abban hiszek, hogy jót kell csinálni és jól, ráadásul elsőre jól! 



A nagy múltú (hiszen most ünnepelte a konferencia a 30. évfordulóját) 
ISOFÓRUM munkája és értékrendje megegyezik az én hagyományos (ha úgy 
tetszik konzervatív) értékrendemmel, ezért szívesen veszek részt akár 
részvevőként akár támogatóként az eseményeiken. Bízom benne, hogy még 
legalább 30 évig lesznek közös programjaink. 
 

- Elismerésedhez gratulálva: LE A KALAPPAL! 
 

                                                                 Sződi Sándor 


